



**2022-7426836/B**

**Evaluation of the Partnerships for Strengthening Maternal, Newborn, and Child Health  
Initiative evaluation (PSMNCH)**

**AMENDMENT #1**

---

The purpose of this amendment is to modify the Point-Rated criteria R1.1 as follow:

**Question 1:** The point rated technical criteria R1.1 “Experience related to evaluation of Health Systems Strengthening (HSS) projects, including projects with a focus on Maternal, Newborn and Child Health (MNCH), or Sexual and Reproductive Health and Rights (SRHR) programming” mentions that each project must have at least 30 days of level of effort . Would it be possible to reduce this requirement to 25 days of level of effort?

**Answer 1:**

Yes, we will reduce this requirement to 25 days of level of effort.

**\*\*\* ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN THE SAME \*\*\***



2022-7426836/B

**Évaluation des Partenariats pour le renforcement de la santé des mères, des nouveau-nés et des enfants (PRSMNE)**

**MODIFICATION #1**

---

Cette modification a pour but de modifier le critère technique coté C1.1 comme suit :

**Question 1 :** Le critère technique coté C1.1 “Expérience de l’évaluation de projets de renforcement des systèmes de santé (RSS), notamment de projets axés sur la santé des mères, des nouveau-nés et des enfants (SMNE) ou sur la santé et les droits sexuels et reproductifs (SDSR)” indique que chaque mandat doit inclure au moins 30 jours d’efforts de travail. Est-ce possible de réduire cette exigence à 25 jours d’efforts de travail ?

**Réponse 1 :** Oui, nous acceptons de réduire le niveau d’effort de travail du critère C1.1 à 25 jours.

**\*\*\* TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS DEMEURENT LES MÊMES \*\*\***